

Chemical products for natural stone

MADE IN SPAIN

CR-1 Plus Enhancer Crystallizer for Marble and Terrazzo Floor



Description

It removes all kind of dirt residues from the pavement, sealing the pores and creating a crystallization base which improves and makes easier the further crystallization with CR-8. It must be always used when a floor is crystallized for first time, even if the floor has been previously polished or stripped, and also in re-crystallization works when the floor is very dirty.

Direction for use

The surface must be clean and dry. Shake the can before use. Don't dilute nor mix with other products. Pour a little quantity of CR-1 Plus on the surface of approx. 2 sq.m. and buff with the polishing machine fitted with a steel wool pad until the floor is dry. Repeat the operation until covering all the surface to treat.

Technical Specification

Appearance: Red Liquid

Package: 4x5L/ case

CR-8

Extra Crystallizer for Marble and Terrazzo Floor



Description

Fast-drying Crystallizer for marble and terrazzo floors. It provides a high level of lasting and resistant shine in first crystallization, being also suitable for periodical maintenance of floors which already crystallized. It guarantees the maximum protection for the pavement for long time.

Direction for use

The surface must be clean and dry. Shake the can before use. Don't dilute nor mix with other products. Pour or spray a little quantity of CR-8 on the surface of approx. 2 sq.m. and buff with the polishing machine fitted with a steel wool pad until the floor is dry. Repeat the operation until covering all the surface to treat.

Technical Specification

Appearance: Rose Red Liquid

Package: 4x5L/ case

CR-10

Extra Crystallizer for Marble and Terrazzo Floor



Description

It provides a high level of lasting and resistant shine in first crystallizations, being also suitable for periodical maintenance of floors which already crystallized. It guarantees the maximum protection for the pavement for long time. It is specially recommended for use under wet or cold weather conditions.

Direction for use

The surface must be clean and dry. Shake the can before use. Don't dilute nor mix with other products. Pour or spray a little quantity of CR-10 on the surface of approx. 2 sq.m. and buff with the polishing machine fitted with a steel wool pad until the floor is dry. Repeat the operation until covering all the surface to treat.

Technical Specification

Appearance: Blue Liquid

Package: 4x5L/ case

Quali-Kleen Cleaning Equipment & Supplies Ltd

Unit 9, 1/F, Chevalier House, 45-51 Chatham Road South, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong

Tel: (852) 2778 3378 Fax: (852) 2377 1879



TILE & STONE CARE

Polisher 磨光劑

A1 MARBLE-Polishing Compound

A1 Marble Polishing Compound allows to obtain the perfect polishing of any type of marble.

雲石拋光研磨粉 (灰色)

A1 大理石拋光的化合物可以取得完美的任何類型的大理石拋光。

Pack Size/ 包裝規格 4x5kg



A3 MARBLE-Polishing Compound

A3 yellow compound for polishing material containing calcium, offers the material a very high polishing.

雲石晶面粉 (黃色)

A3黃色化合物，拋光材料含有鈣，提供非常高拋光材料。

Pack Size/ 包裝規格 4x4.53kg



STARSHINE-Maintenance Polishing Cream

Specifically made for the maintenance of worn surfaces.

石英人造石磨光漿

特別為人造石、雲石、微晶石及麻石等石材而配製，有效去除微花及刮痕。

Pack Size/ 包裝規格 4x5kg



K400-Polishing Compound

K400 is fluid specifically made for maintenance of materials that are subjected to high traffic and worn surfaces.

晶亮磨光漿

液體磨光漿可修補因人流量大而做成石材表面微花及刮痕。

Pack Size/ 包裝規格 4x5kg



CRISTALFAB/C130-Crystalliz

Crystallization product for marbles with steel wool to provide high shine finish, resistance to foot traffic, slip resistance and easy maintenance.

晶面加硬劑

產品與鋼絲棉在雲石面作結晶化學，令雲石面回復高光澤，耐鞋印，防滑，易於日後保養。

Pack Size/ 包裝規格 5L



MARBLE CREAM-Polishing Cream for Calcareous Marble

Water based polishing cream for the maintenance and restoration of calcareous materials with white pad.

雲石晶亮磨光漿

水溶性磨光漿配合白色墊，用於保養含鈣質石材如雲石，令它回復自然光亮。

Pack Size/ 包裝規格 1L/5L



Cleaner 清潔劑

DEC 21-Solvent Based Stripper

Solvent stripper particularly for deep cleaning. Excellent to remove penetrated old impregnator and old wax coats to bring back its original status.

滲透性除蠟/除污劑

含溶劑起蠟水，能有效作石材深層清潔。明顯有效地清除已滲進石中的防水劑或防污劑以及清除舊蠟漬或油污漬。

Pack Size/ 包裝規格 1L



COTTOSOLV- Alkaline Cleaner

Multiple features product, used to remove all stains which are not soluble in acid conditions. Special can use with Dec 21 to remove old wax coats and grease.

特效除漬除油劑

多功能清潔劑，能清除酸性清潔劑清除不到的污漬。可與 Dec21 一起使用，可完美地清除舊蠟層及污漬。

Pack Size/ 包裝規格 1L



DISYCOTT-Heavy Duty Cleaner

Replaces the hydrochloric acid during the decaling operation. Formulated to remove mortar, residue and dirt after floor laying.

特效白華除漬劑

代替鹽酸去除白華/水垢污漬。用於石地面鋪設後除去砂漿，殘留物和污垢。

Pack Size/ 包裝規格 1L



DETERFUG- Acidic Cleaner

Slightly acidic cleaner specially formulated to be used on delicate surface to remove concrete film, cement residues.

特效燒面清洗劑

微酸清潔劑，特別配製可用於光亮麻石或細膩石材表面，用於去除混凝土薄膜、水泥殘留物。

Pack Size/ 包裝規格 1L



Stain Remover 除漬劑

NO RUG- Acidic Rust Remover

Iron oxide (rust stains) remover for polished granite, unpolished marble, unpolished stone nature stones, procelain stoneware (homogeneous tile).

強力麻石去銹去污劑

氧化鐵 (銹漬) 去除劑, 適用於花崗岩, 花崗岩製品及沙石組成的建築材料, 如磁磚或拋光磚等。

Pack Size/ 包裝規格 1L



MAR GEL PLUS-Rust Cleaner for Marble

Removes rust stains without damaging the sheen of the surface. It is very effective and simple to be used with FABER POULTICE.

雲石去銹劑

光面雲石去銹劑, 不損害表面光澤。與萬能粉一起使用, 更簡單及更有效用。

Pack Size/ 包裝規格 0.5L



NO MAC-Color Stain Cleaner

To remove coloured stains e.g. coffee, wine, liquor, wood, tea, ink etc. without affecting the glossiness of polished surfaces.

萬能除漬劑

適合去除各類有色污漬, 如咖啡, 葡萄酒, 白酒, 木材, 茶葉, 油墨等, 而不影響石材拋光表面的光澤度。

Pack Size/ 包裝規格 1L



NO OIL-Solvent Extractor for Greasy and Ink Stains

Solvent extractor for greasy and ink. And use after NO MAC if no good results are reached.

滲透性除油除污除油墨劑

溶劑性產品可去除油脂和油墨。如果用NO MAC沒有良好的結果, 可用此產品去除污漬。

Pack Size/ 包裝規格 1L



OXIDANT-High Oxidizing Stone Cleaner

Chlorinated cleaner, can remove colour stains, specially for ink or halos. NEVER mix with acid.

超氧化潔力除漬劑

含氯清潔劑, 可以去除色漬, 特別是油墨或鹵漬。切必與酸混合。

Pack Size/ 包裝規格 1L



POULTICE-Stain Cleaning Powder

Mix poultice with stain cleaner to form pastry to provide better contact and results.

萬能粉

與除漬劑及清潔劑混合而成糊狀, 使清潔劑增加接觸面, 以提供更好的效結果。

Pack Size/ 包裝規格 1.2kg



Specialty 特別產品

Protex- Stain Proof Impregnator

Stain proof impregnator which does not make any film and offers no colour change. For vanity tops, floors, working tops, table top etc.

滲透性防油防污劑

此產品用後不會形成薄膜或令石材變色。可用於洗手盆檯面, 地面, 工作檯面, 桌面等。能保護石材表面, 高效防油防污。

Pack Size/ 包裝規格 1L/5L



Luxer-Polishing Protective Color Enhancer

Solvent based polishing protector prevents water and dirt penetration into stone with colour enhancing.

滲透性潤色防水水劑

高滲透性配方的潤色防水劑, 有效於保護石材, 防止水印及水漬呈現石材表面。

Pack Size/ 包裝規格 1L



B1/920 Polishing Cream

Water base maintenance product contains marble and silica-resin agglomerate, it is very resistant to dirt and traffic. If properly applied, it does not require periodic stripping.

石材加光噴蠟

多用途水溶性保養產品, 含有天然與合成樹脂, 能有效抵擋污漬。適當使用該產品無須經常起漬, 能有效延長保養周期。

Pack Size/ 包裝規格 1L



YS ONE- Anti-Slip Treatment

It is solvent free and suits for the treatment of both interior and exterior surfaces. It reduces slip and fall accidents.

花崗岩及磁磚防滑劑

是一種無溶劑和適用於室內或室外的花崗岩及磁磚防滑劑。可減少滑倒事故。

Pack Size/ 包裝規格 1L





8702

Crystallization Powder

This is ammonium fluorosilicate complexes, can restore the nature brightness of calcareous floor (such as marble, limestone, limestone floor) from rough, traffic worn floors surface with good protection. Thereby enhancing the floor's visual effects and the walking comfort.

亮麗晶高光澤結晶粉

本產品是氟矽酸銨的複合物，對天然石灰質地面(如：大理石、石灰質、石灰岩地面)表面有化學作用、令嚴重交通磨損的大理石地面、及其它石灰質石地面能達到回復的光亮度，並具有很好的保護作用。從而增強地面光亮視覺效果，並改善地面行走舒適度。

Product Code/ 產品編號: 308702

Dilution/ 稀釋比例 2:1

Pack Size/ 包裝規格: 12x1KG 2x5KG



8703

Polishing Powder

This product contains abrasive agents and strong chemical crystallization agent. Polishing with machine and pad, can develop a strong physical and chemical reaction which quickly restore marble natural luster. and can eliminate deep scratches, improve marble hardness. Use dosage is little, economic to use.

亮麗晶大理石翻新磨光粉

本產品含精細碾磨劑和強力化學晶化劑。配合擦地機和打磨墊，可同時發揮其強勁物理及化學作用，迅速恢復大理石天然光澤，並可消除深度刮痕，提高大理石硬度。使用量少，經濟實惠。

Product Code/ 產品編號: 308703

Dilution/ 稀釋比例 1:1

Pack Size /包裝規格: 12x1KG 2x9KG

JAPAN Marble Polishing Pads 日本雲石翻新片



4寸手磨機翻新片

4 Inch Hand polishing pad

粒度号/Grit: 50#,100#,200#,400#,800#,1500#,3000#



3.5寸翻新片

3.5 Inch Floor polishing pad

粒度号/Grit: 50#,100#,200#,400#,800#,1500#,3000#



4寸星型翻新片

4 Inch Star Pattern Floor polishing pad

粒度号/Grit:1500#,3000#

Steel Wool Rolls/ Pads 鋼絲球/ 綿

Steel Wool Rolls 鋼絲球



- The most economy way to make your own pad.
- Available in 0#, 1#.
- Individually wrapped in paper wrapper.
- 100 rolls per case.
- 最經濟的方式製造鋼絲墊。
- 0號，1號以供選擇
- 每個有獨立紙包裝。
- 每箱100個

Bonnet Pad 綿球墊

Powr-Sorb

- 50% polyester / 50% rayon.
- Pre-laundered and dried to set the yarn, prevents shrinking or linting.
- Made from specially blended, first grade yarn.
- Strong, highly absorbent - actually picks up and holds dirt.
- Washable- can be used over and over again.
- Use with any nylon bristle pad driver.
- 50% 聚酯/50% 人造絲。
- 預清洗和乾燥，防止收縮或掉毛。
- 從製造特殊混紡，頂級的紗線。
- 強，吸水高度 - 實際上拿起並持有污垢。
- 可多次使用。
- 使用於任何尼龍鬃墊驅動。



Green/White Scrub Blend

- Designed for medium to heavy soil conditions.
- Aggressively loosens and traps soil.
- 專用在中重土壤。
- 積極放鬆和鎖定土壤。

